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Protokół z zebrania ogólnego Mieszkańców iośeala ' ]i '- l l ' "] 1

,,TOMASZoWKA" w Czechowicach-Dziddzicao.|r' _is- 213lĄ

zdnia17 września 2014 r. -, Ąosz5 ,',,,,ŚrA&*.

1. W zębraniu v,zięli udział mieszkańcy osiedla oraz zaploszentlloŚ&
obecności).

2. Zebrantę prowadził Przewo d n|czący Zarządu Osiedla Pan Janusz I]szok

- prz1.witanie uczestnikórv zebrania i zaproszonych gości
- itwierdzenie prawomocności ogólnego zebrania mieszkańcóv' do podejmowania

rrchrł'ał (lista obęcności w załączeniu)
- rłrybór protokolant a ' sęklętarz Zaruądu Pan Edward Wala
- przedstiwienie porządku obrad Przez Pana Janusza USZok w trakcię któIego został

żgłoszony wniosek przez Pana Teodora DaneIa o uzupełnienie porządku obrad

o tematykę spraw zrviązanych ze zblizającymi się r'lyborami samorządowymi -
krytycZne odniesienie się do proponorł'anej zmiany zostały ZakwestionoWanę
przez Bumistrza Pana Marjana Błachuta oIaZ Przewodniczącego Pana Janusza

Uszoka (miejsce prorvadzenia kampanii wybotczej na terenie jednostki Urzędu
Miejskiego i na zębraniu mieszkańców osiedla jest nie do przyjęcia) oraz Pana

Tadeusza Nycza, iż najważniejsze dla mieszkańców są sprawy związane z
funkcjonowaniem osiedla oraz pilnyli potrzebami mieszkańcórł''

- Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad przedstarł iony na

początku zebrania, który został przyj ęty.jednogłośnie (bez zmlan)
3. oclcz1'tanie sprawozdania z realizac1t zadań osiędla Tomaszówka za okres od

L 7 rł'rześnia 2013 do 16 rł'rześnia 2014
- następnie nastąpiło głosowanie nad przyjęciem sprawozdania (sprawozdanie

zostało przyjęte pIZy 5 głosach Wstlzymujących się)'
4. Przedstawienie propozycji podziału środków budżetrr osiedla na rok 2015 oraz

wniosków zadań do budżętu Gminy na 2015 lok.
5' Dyskusja i propozycje mieszkańców do budżetu osiedla i Gminy.

Mieszkańcy osiedJa: Teodor Dane1, Wa]demar' Cieś1ik, stanisław Stolarz, Michał
Adamaszek zgłosili sprawę notorycznego zalewania i podtapiania posesji rł'dolinie
rrlicy Falistej przez niekontro1owany SpłyW wód w tyn rejonie

- Burmistrz Marian Błachut * regulacja stosunków wodnych w gminie jest

priorytetem działań w tym zakresie' Problem ma charakter globalny i złożony.
Rozburlowa urbanistyczna miasta, nowe osiedla z powierzchniami o niskiej
chłonności wodnej, zasyp1'r.vanie stawów, rowów inie użytków- naturalnych terenórv

pod retencję i srł'obodny spływ wód, zaniedbania z przęszłości. Przy ograniczonych
moŻliwościach miasta bez pomocy i rvsparcia zewnętrznego niemoz1iwy do

rozwiązania. Są podejmowane działania doraźne, jednak głównym celem j est

działanie kompJeksowe
a) legulacja spraw własnościowych gruntór'v przeznaczonych pod retencję

b) ri,yznaczenie strategii i działań na podstay'ie ekspeńyz l-rydrologicznych
c) etap projektowanja
d) pozyskiwanie środków finansowych (np' na dotinansowanie zę środlrów
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Zewnętlznych modu]d\\' po.jemnościorłych stosowanych do miko retencji)

W spiawie podtapiania posesjiulicy Falistej będą podejmorvanę działania

a) modemizac ja potokrr czechorł'ickiego
b'; rr1korz5<tanie stawóu do retencji
c) udrożnięnie przepustu rv ulicy Mazańcowickiej
dj strvorzenie kaskadowego systemu zatzymywania wód v' gómyrr-r odciŃu z1ervni

Dolir1 Szrł ajcarskiej
e) zlecenie szczegółowych opracowań hydro1ogicznych wraz z innorvacyjnymt

opracorł,aniami v, zakresie (np' podziemny zbiomik w łączniku Falista, Łukowa)

fl pozyskiwanie Źródeł finansowania_ częściowe rozwiązanie plob1emu w
perspektywie 2-'ł 1at

- Michuł_Wala 
'głosił 

potrzebę uregu1orvania swobodnego odprorł'adzenia rvód

deszczolych w ciągu ulicy Dębowe.j (zalewanie piwnic)
_ Róża CZyż ZwIóciła uwagę na niebezpieczny odcinek ulicy Wąskiej (zakret

ograniczonej rvidoczności przed zjazdem na MoSiR- blak pobocza)

- krystyra Daniel zgłosiła aby zająó się problemem podtapianiem terenu wokół

b1oków pr4' ulicy Bestwińskiej
6' odcz1'tanie projektu uchwał z propozycjami do budżetu Gminy na rok 2015'

7. Przeprowadżenie głosowania * uchv'ała nr 1 przegłosowano jednogłośnie (treść

uchwaĘ w załączeniu) uchwała nr 2 przegłosowano.jednogłośnie (treść uchwały rv

zał ączeni'u'11
8. Dyskusja' Zapytania do Zaploszonych gości
- Tadeusz Nycz, Bogusłąw Chromik Iosnące tary-ry Za wodę i ścieki-Prezes PWiK'u
Andrzej Rzepka wyjaśnia .Gmina jest na etapię przejmorvania majatku RPWiK-u
i organizowania spółki miejskiej (wydano olr.1.000.000 zł). KaJkulacja taryf
urł'zg)ędnienia tylko loń rvskaŹnika zySku (stara nielemontowana sieć wodociągorł'a

i duże koszty odtrł'orzęniowe)
- Pan Janawa pominięte podłączenie domów do kanaiizacji sanitamej przy ulicy
FalisLej
Andrzej Rzepka odporviada że obecnie istnieją takie możliwości aby te budynki

ZoStały podłączone do kanalizacji sanitamej
- Krystyna Daniel obarł'y mieszkańców o rł 'rzievy z przepompowni przy ulicy
Bestwińskiej
Burmistrz Marian Błachut oba$'y bezpodstawne, nowoczesne techrro1ogie dokładnie

uszczelnJają i zabezpieczają ptzed taką ewentua1nością.

- Bogdan Madejski problem cyklicznego zalewania piwnic PP nr ó, mimo dokonania

remontu hydroizolac,vjnego ścian i odwodnienia
Pręzes PWiK-u Andrzej Rzepka do czyszczenia i monitorowania kanałów zostanie

zakupiona nowoczęSna maszyna' co w przyszłości pozwoli rozwiązać problem'

- Bogusław Chrorr-rik, Wito1d Sieika problem jakościowy robót przy doraŹnych

remor-ltach dróg (uzupełnianie wykuszeń i wyłomów), brak należytej kontroli i
nadzoru.
Burmistrz Marian Błachut wzlastające środki na Lrtrzymanie dróg (3'70'000 zł w 2011

roku) brak właścir.vych lemontów i nTodernizacji zlnusza do działań, które z natury

nie są skuteczne' orlporviedzialność zajakość spoczywa na fitmach w1gryu'ających
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- Bogdan Kanik problem przebiegu transportu cięŻkiego w ulicy Łukasiewicza,
potrzeba radykalnych działań w tym zakresie
irzewodniczący osiedla Janusz Uszok lvyjaśnia iż zarządca drogi StaroSta powiatu

bielskiego wspólnie z władzami Gminy oraz zaruądamt osiedla Tomaszówka oraz

Górne przedyskutują przeprojektowanie obecnej organizacji ruchu.

- Małgorzata Jasny Splawa lemontu i modernizacji ulicy Pnrsa oraz znalezienie

właściwszej lokalizacji pobliskiego PSZoKu,
Burmistrz Marian Błachut rozwiązanie problemu możliwe jeSt pŹez Stalostwo
powiatowe w ramach wspólnych clziałń z Gminą'
] Krystyna Danie] problem parkowania i zajmowania osiedlowych chodników przez

samochody pracowników Valeo,
Straz Miejska Leszek Czopek kontrolę Zostaną przeplowadzone
- Henryk Jonkisz i Jerzy Gazda sprawa uciążIiwego sąsiedztwa z finr-rą chemiczną
( zalewanie posesji zanieczyszczenlami chemiczrryrr-ri, składorvanię beczek z
substancjami niebezpiecznyni oraz nieprzyjemne zapachy) sugestia kontroli w tym
zakresie
- Aleksander Baftoszek zwrócił uwagę na zanieczyszczenie terenu zaplecza sklepu
PSS przy ul. Łukasiervicza oraz odprowadzenie wody z rynien sklepu na jego posesję

- Róża Czyż zgłosiła problem właścicieli psóW którzy nie sprząta.ją za swoimi
pupilami w rejonie ulicy Wąskiej
9. Zakończenie zebrania

Protokółował
Edrvard Wła l
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